歡迎閣下以捐獻形式支持"澳門扶康會"工作,途徑如下: You may support our work in the form of a donation by the following ways:

1_ 掃二維碼捐款(請通過以下APP進行捐款)

Donation OR Code (Donations chould be made via relevant apps)









2. 直接存入"澳門扶康會"下列銀行戶口,請註明善款捐獻: Direct pay-in to our Account as follows, please indicate for charity donation.

> 大豐銀行(TFB) 澳門幣(MOP)

戶口: 203-2-13696-1

中國銀行(BOC) 澳門幣(MOP)

戶口: 181801102646405

中國工商銀行 (ICBC) 澳門幣(MOP)

戶口: 0119100500002098846

3. 網上捐款 透過中銀e網(個人)及中銀e道電子自助 捐款服務,為各界熱心人士提供不受時 間、地點限制的捐款途徑:

E-donation

BOC online banking (personal) can provide the services for the donor to donate regardless of time and place limitation.



4. CTM Buddy積分捐款(請通過以下APP進行捐款) 通過CTM Buddy的流動電話積分進行禮物換領,搜尋「澳門扶康會」,按取換領即可利用積分捐贈善款



CTM Buddy Bonus Point Donation (Please donate via the following App) Through the mobile bonus points in the CTM Buddy gift redemption, search "Fuhong Society Donation", click to redeem, and use the points to donate.

- 5. 親臨本會或以劃線支票/銀行本票方式,抬頭請寫"澳門扶康會" Visit us in person or pay by Crossed Cheque/ Bank Draft – Payable to "Associação de Reabilitação Fu Hong de Macau"
- 6. 致電本會 2822 0330 聯絡我們派員到來收取善款。 Contact us at 2822 0330 for us to collect the donation.
- **7** 郵寄至 "澳門工業園大馬路跨境工業园工業大樓5樓C座" 収 Send to "Avenida do Parque Industrial, Edf. Industrial do Parque Industrial Transfronteiriço, 5 Andar C, Macau"

★ 請把成功付款/支票/銀行入數紙等捐款證明,郵寄/電郵/傳真/ Whatsapp/ Wechat 至本會。

Please kindly send us the donation receipt/cheque / bank-in slip by post/email/fax / Whatsapp / Wechat, and return the completed form to the organization.

★ 如需提供收據,請致電至本會,與楊小姐/陸小姐聯絡。
If donation receipt required, please contact Ms. leong or Ms. Lok for further information.

聯絡方式 Contact method

澳門扶康會 Fuhong Society of Macau 地址 澳門工業園大馬路跨境工業區工業大樓5樓0座 Address: Avenida do Parque Industrial, Edf. Industrial do Parque Industrial Transfronteiriço, 5 Andar C, Macau

電郵 E-mail: fuhongmacau@gmail.com 網頁 Website: http://www.fuhong.org.mo

本會謹向閣下保證,閣下所提供的資料會被保密,並且僅作為本會內部紀錄之用,如有任何查詢,歡迎與本會聯絡。多謝您們支持!Fuhong Society of Macau would like to assure that all information would be kept strictly confidential, and only for our internal use. If you have any queries, please do not hesitate to contact us. Thank you for your support!







簡介 Introduction

澳門扶康會現有十二個服務單 位,主要為智障人士、自閉症 人十及精神康復者提供服務。 在過去17年間,本會除了讓殘 疾人士學習更多技能及知識, 還提供全面的職業康復和就業 支援服務。





Fuhong Society of Macau



你的慈善捐獻將如何幫助我們?

How will your charitable donations help us?

SEN兒童「兒夢飛翔」計劃

Children with Special Educational Needs "Fly High" Plan

以推廣展能藝術為概念,為有特殊 教育需要的兒童提供早療課程,舒 緩家長壓力,達到治療與親子之效

Based on the concept of promoting arts. we offer early intervention programs for children with special education needs. so as to relieve the pressure of parents and achieve the effect of treatment and the parent-child relationship.



「天生我才必有用 我有我發亮」計劃

"Born to rise, Let yourself shine" Plan

殘疾人士透過展能藝術發揮其創作 天賦與才華,並把作品製成文創產 品,宣揚共融社會,期盼得到認同



People with disabilities can use their creative talents and produce cultural and creative artworks, advocates an inclusive society, and gain recognition of the public through the arts.

「一人一愛心眾籌活動 - 送暖基層家庭」活動

"Happy Caring Crowdfunding Activities – Sending Love to unprivileged families"

為有需要人士以無償方式或慈善 價購買物資,鼓勵熱心人士及企 業捐贈愛心,溫暖傳萬家。

Allow people in need to receive / resources for free or at a charitable price, and encourage the general public to donate love and care.



少少心意, 多多關懷

Donation brings love

你的捐獻將支持本會自負盈虧之計會服務,以及因疫 情使本會未能如期進行每年的賣旗籌款活動。 使我們能有機會實踐先導計劃,以創新的方法幫助更 名有雲要人十。

Your donation will support our self-financing social services and the annual flag-selling activities as scheduled that was suspended due to the epidemic.

Your donation gives us the opportunity to implement the pilot project and apply innovative methods to help those in need.



了解我們更多

For more information:

















